
NA OBISKU PRI DRUŠTVU INVALIDOV UUBUANA CENTER

Premalo prostora za širši razmah
»Že nekaj let vlada v našem društvu nekakšno mrtvllo, kl ga

bomo, takoupamo,presegllpravvletošnjemletu. Društvoinvali-
dov občlne LJubljana Center litia namreč v svojem programu za
leto 1983 kot osnovno nalogo razširltl In požlvltl svo/e dejavnostl,
kotpomembno nalogopa organizlrati aktive delovnlh Invalidov po
gospodarskih organizacijah«, so poudarill našl trije sogovornikl,
in slcer predsednlk društva Mlha Kregar, predsednik komisije ža
šport in rekreacijo Maks Sluga ter tajnica društva Slavlca Petro-
vlč.

Povejte nam kaj več o
delovanju vašega društva v
zadnjem času?

Kot smo že omenili, je v našem društvu
vladalo mrtvilo tako rekoč od leta 1979 pa
do letošnjega leta. Ob koncu leta 1982, ko
je koordinacijski odbor za vprašanja ihva-
lidov pri SZDL pospešil ustanovitev no-
vega j^vršnega odbora društva komisij.
Novi odbor dela že dobre tri mesece. Or-
ganizacijsko delo se je le predramilo. Po-
vezali smo se z vsemi krajevnimi skup-

nostmi v naši občini; v devetih od dvanaj-
stih krajevnih skupnosti smo že uspeli
organizirati poverjeništva društev invali-
dov. Po delovnih organizacijah smo spe-
Ijali akcijo za ustanovitev aktivov delov-
nih invalidov. Prav danes sva bila dva
člana IO društva v podjetju Komunala.
Prepričala sva se, da so tu invalidi dobro
organizirani; 46 jih je in imajo jasno začr-
tan program dela.

Katere so torej vaše osnovne
naloge v tem trenutku?

Naša temeljna naloga je, da oživimo de-
lo komisij in sicer komisije za socialno
zdravstveno skrbstvo invalidov, komisije
za kadrovska in stanovanjska vprašanja.
komisije za šport in rekreacijo ter komisi-
je za organiziranje aktivov delovnih inva-
lidov pri gospodarskih organizacijah. Ne-
kaj teh komisij je že ustanovljenih, v krat-
kem bomo ustanovili še' druge, tako vsaj
upamo. Druga bistvena naloga pa je po-
novno vzpostaviti tesnejšo povezavo na
relaciji društvo, aktivi invalidov v KS in
aktivi invalidov v delovnih prganizacijah.

Šele ko boprišlo do te povezanosti, bo
lahko zares uspešno delal naš izvršni od-
bor, saj bo le takrat lahko predstavljal
celotno bazo. Takrat bomo lahko tudi do-
segli temeljne cilje našega društva in sicer
to, da naše društvo resnično zaživi, da
izpolnjuje svoje osnovne dejavnosti ter
invalidom nudi vsaj najpotrebnejšo stro-
kovno in moralno pomoč.

Kje pravzaprav opravljate vso
svojo dejavnost?

Sedanji prostori. pravzaprav kar pro-
stor, saj je to le soba 20 rrr. so popolnoma
neprimerni. Soba ni ogrevana. brez vode
je in brez sanitarij. Nimamo prostovov.
kjer-bi imeli vsaj najnujnejše pogoje za
delo, nimamo prostorov. kjer bi se lahko v
prijetnem vzdušju sestajali. Medsebojne
odnose bi tako najlažje prenesli tudi v
bolj formalne odnose pri delovanju naše-
ga društva. ki so prav v zadnjem času
precej šepali. Zeleli bi imeti prostor. ki bi
bil nekakšen klubski prostor, kjer bi se
lahko sestajali v prostem času. kjer bi
potekale različne dejavnosti. kjev bi lahko
organizirali predavanja. ki nas zanimajo.
skratka, želimo -si prostor, ki ne bi služil
samo najosnovnejšemu administrativne-
mu in formalnem delu društva. temveč
omogočal tudi družabno življenje članov.

Prostor. ki ga sedaj imamo. pa ne omogo-
ča ne prvega ne drugega. Koordinacijski
odbor občinske SZDL nam sicer skuša
pomagati in upamo, da bo ta trud obrodil
tudi sadove.
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